
Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti 

 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia dňa 22.11.2023 

  
 
Zasadnutie: 22.11.2023 
 
Prítomný: Z. Kolman Šebestová – predsedníčka, A. Sarlós, A. Hájková, V. Weber, J. Vydra, M. 

Ondrejkovič,  
Neprítomný:  
 
Hostia:   p. Grečová , p. Lučanič, p. Valocsay 
 
Tajomník: M. Michrina 

 
 
Otvorenie, schválenie programu 
 
 Predsedníčka komisie p. Z. Kolman Šebestová privítala členov komisie, otvorila komisiu 
dopravy, mobility a bezbariérovosti, skonštatovala, že komisia je vzhľadom na počet prítomných 
členov uznášaniaschopná.  
 
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Návrh rozpočtu MČ BP na rok 2024 s výhľadom do roku 2026 (p. Grečová) 
3. Rôzne 

 
Uznesenie:  Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti – hlasovanie k otvoreniu a schváleniu 

programu  
 
Hlasovanie: Prítomných: 5             Za: 5             Proti: 0             Zdržal sa: 0             Nehlasoval: 0 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 
  
 
 
 

K bodu č. 2:  Návrh rozpočtu MČ BP na rok 2024 s výhľadom do roku 2026 (p. Grečová) 

P. Grečová požiadala členov komisie o možnosť o otvorenie diskusie, keďže poslanci 
už boli uvedomený s obsahom návrhu z predchádzajúcich zasadnutí komisie. Pani 
predsedníčka komisie, otvorila diskusiu. 

 
  
 
Diskusia: p. Šebestová položila otázku ohľadne plánu na nakúp techniky v hodnote 100 000 

EUR. Taktiež spomenula, že  čiastky uvedené v návrhu rozpočtu budú jednotlivo 



rozpísané. Ďalej sa pani Šebestová pýtala na cyklo-dopravu. Pani Grečová povedala, 
že sa momentálne čaká na výzvu aby sa MČ Petržalka mohla prihlásiť a mohla 
rozpočet navýšiť a pripraviť projekt. Pán Sarlós spomenul, že do výzvy sa musí 
pripraviť projekt a následne sa čaká na výzvu. Pre cyklo-dopravu je v návrhu rozpočtu 
vyčlenených 30 tisíc, čo je oproti minulému rozpočtu málo, za 30 tisíc sa dajú 
pripraviť cca dva projekty. Diskusia následne pokračovala ohľadne plánu obnovy 
a jeho efektívneho využívania. Pani Šebestová upozornila, že sú v návrhoch rozpočtu 
v textovej a tabuľkovej forme rozdielne hodnoty. Pani Šebestová upozornila na to, že 
v návrhu rozpočtu nie je zrejmé, ak je na nákup techniky za 130 tisíc a v ďalšom 
dokumente je nákup techniky za 230 tisíc, prečo je rozdiel 100 tisíc a kde budú 
použité tieto fin. prostriedky. Pani Grečová odpovedá, že tieto prostriedky súvisia 
s nákupom taktiež techniky na asfaltovanie. Následne prebiehala diskusia, ako sa 
prerozdeľujú financie medzi kapitálovými výdavkami a ich čerpanie.  

 Pán Sarlós sa pýta na financovanie Mestskej knižnice, či prišlo ku kráteniu v rozpočte. 
Pani Grečová povedala, že je to možné a došlo ku kráteniu cca 30 tisíc EUR, ale nie sú 
jediná inštitúcia, u ktorej bolo krátenie. Následne boli vysvetľované dôvody krátenia, 
personálne a pod. Pán Sarlós sa pýta na nákup tenisového areálu v hodnote 500 tisíc 
čo sa týka kapitálových výdavkov, či to bude hradené z rezervného fondu. Na to mu 
bolo odpovedané, že to ide z upravovaného rozpočtu. Pán Weber sa pýta či 
v rozpočtovej doložke je započítaná aj kúpa strojov (v rámci úpravy ciest), bolo mu 
odpovedané, že áno, ale presné názvy strojov nevedia pomenovať a čo sa s daným 
strojmi vykonáva.  

 Pani Ondrejkovič sa zapojila do diskusie s otázkou ohľadne zmeny názvu v bode 1.1 
v štruktúre výdavkov. „Výkon funkcie poslancov“ aby sa tento text zmenil na iný. 
Keďže to vzbudzuje, že finančné prostriedky v danom bode slúžia pre poslancov. Aby 
to bolo zmenené adekvátnejšie. 

 Diskusia bola pani predsedníčkou komisie ukončená. Pristúpilo sa ku hlasovaniu. 
 
 
Uznesenie: Miestna rada mestskej časti Bratislava-Petržalka 

o d p o r ú č a 

Miestnemu zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

s c h v á l i ť 

a) rozpočet mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 s príjmami a výdavkami v 

čiastke 

65 262 157 EUR 

b) použitie rezervného fondu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 v 

celkovej čiastke 

2 570 683 EUR 

c) poverenie starostu upravovať v priebehu roka záväzné ukazovatele a vykonávať 

rozpočtové opatrenia na rok 2024 : 

1. v plnej výške v prípade účelovo určených finančných prostriedkov 

poskytnutých zo 

štátneho rozpočtu, z Európskej únie a iných prostriedkov zo zahraničia 



poskytnutých na 

konkrétny účel, z rozpočtu iného subjektu verejnej správy a účelovo 

poskytnutých darov 

2. vykonávať presun rozpočtovaných príjmov v rámci schváleného rozpočtu, 

pričom sa 

nemenia celkové príjmy 

3. vykonávať presun rozpočtovaných výdavkov medzi programami do výšky 

10% a medzi 

podprogramami a prvkami v rámci jedného programu do výšky 20% pri 

zabezpečení 

vyrovnanosti alebo prebytku bežného rozpočtu, pričom pri dodržaní % limitu 

sa vychádza 

zo schváleného rozpočtu celého programu, z ktorého resp. v rámci ktorého sa 

vykonáva jednotlivý presun 

4. vykonávať rozpočtové opatrenia zmenou príjmov a výdavkov pri 

zabezpečení 

vyrovnanosti alebo prebytku rozpočtu do výšky 50 000 EUR 

 

b e r i e n a v e d o m i e 

 

a) výhľad rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na roky 2025 a 2026 

b) odborné stanovisko miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-Petržalka     

k Návrhu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 s výhľadom do 

roku 2026 

 
Hlasovanie: Prítomných: 6      Za: 2  Proti: 0   Zdržal sa: 4              Nehlasoval: 0 
Záver:  Uznesenie nebolo schválené 

 
K bodu Rôzne:  Dopravné koncepty MČ Bratislava – Petržalka 
 

Pani predsedníčka uviedla pána poslanca Valocsaya aby odprezentoval návrh 
dopravných konceptov v MČ Petržalka. Pán Valocsay by chcel o návrhu diskutovať. 
Pán Weber spomenul, že čo sa týka návrhu, bolo by potrebné vytvoriť bez ohľadu na 
to, či to patri mestu alebo MČ deklaráciu aby sa spomínane otázky začali riešiť. Pán 
Valocsay povedal, že sa snažili tieto otázky položiť na mesto, avšak v meste ich 
odporúčali na MČ, pričom na MČ ho odporúčali na mesto a tým pádom sa na tieto 
otázky nedostala odpoveď. Pán Valocsay preto chce požiadať aby sa na KDMaB 
odsúhlasilo stanovisko za MČ Petržalka ku riešeniu týchto otázok.  

 
Diskusia:  Pán Sarlós povedal, že plocha pri DK Lúky je vo správe spol. Metro, že to nie je 

parkoviskom, ale bývalým trhoviskom. Následne bola diskusia akým spôsobom by MČ 
komunikovala dané požiadavky. Pri daných otázkach nebolo jasné kto má v správe 



tieto pozemky. Pán Vydra spomenul, že bolo by dobré ak by sa najskôr dalo zistiť kto 
ma v správe dané pozemky. 

 Členovia komisie sa zhodli nad tým, že daný materiál by mal byť vzatý na vedomie na 
ďalšie prerokovanie miestnej rady.  

 
 
Uznesenie: K bodu nebolo predložené uznesenie 
 
Odôvodnenie: Materiál bol prezentovaný bez predloženého návrhu uznesenia 
 
Záver:  Materiál bol vzatý na vedomie na ďalšie prerokovanie miestnej rady.  

 
 
 
K bodu Rôzne: Plán rozvoja cyklo-dopravy 

 
Pán Sarlós povedal, že na posadnem zastupiteľstve ohľadne cyklodopravy by pán 
Starosta chcel predložiť nejakú realizáciu, či sa niečo plánuje a kde sa plánuje. Preto 
vypracoval uznesenie, ktorým chce potvrdiť aby bola daná realizácia predložená.  
 

 
 
Uznesenie: Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti  

ž i a d a  

starostu Mestskej časti Bratislava – Petržalka 

o predloženie plánu rozvoja cyklo-dopravy s konkrétnymi projektami, s ktorými 

mestská časť plánuje získať mimorozpočtové zdroje z plánu obnovy, prípadne iných 

mimorozpočtových zdrojov do termínu februárového zasadnutiu Miestneho 

zastupiteľstva 

 
 
Odôvodnenie: Návrhu uznesenia bol prezentovaný bez priloženého materiálu. 
 
Hlasovanie: Prítomných: 9       Za: 9 Proti: 0  Zdržal sa:  Nehlasoval: 0 
 
Záver:  Uznesenie bolo odporúčané na rokovanie Miestnej rady. 
 
 
 
Predseda komisie:  Ing. Zuzana Kolman Šebestová 
Tajomník komisie: Miloš Michrina 
 


